



Protokoll

ÖSTERSUND 2003-11-09

Protokoll vid Styrelsemöte JRA 03-11-09 kl 14.00

Plats: CVM bostad, Torvalla.

Deltagare: SZW, IKQ, GHN, CVM, IZR, TIR,

- § 1. Ordförande hälsade välkomna och förklarade styrelsemötet för öppnat.
- § 2. TIR utsågs till dagens justeringsman.
- § 3. Föregående mötes protokoll.
Genomlästes beslutades lägga protokollet till handlingarna.
- § 4. Rapporter:

Ekonomi

Leif redogjorde på sedvanligt sätt ekonomisk status för klubben.
Läget är ljust vad gäller ekonomin.

Contest:

Inget särskilt annat än månadstesterna. Förhoppningsvis drar några igång ssb-körande och hjälper upp.

Packet:

Möte den 19/10, protokoll kommer. Bl a bytt radio, datorer, försöka att länka upp Tåsjo. LKS äskar att kunna få köpa in mtrl för ca 2000:- på årets budget. Innan januaris utgång måste en Internetuppkoppling ordnas mot packet.

Repeter:

Jan-Bertil meddelade att han har servat R6 efter ett avbrott,,,,, den går dock ut med bara 50w för tillfället. Beslutades att låta den fortsätta på 50w eftersom den går lugnare och bättre så.

Samband

Tommy haft möte med "skuggan" ang Snowrally. Rallyt går av stapeln fre-sön ve 407. Vi behöver alla tillgängliga radioamatörer till detta evenemang.
Lars/CVM administrativt ansvarig för Snowrally.

SI9AM

Inget särskilt under denna period.

Torpet

Anten-växel, nya kontakter. Skall säkras med låslack.
Sven menar att man kanske skall flytta växeln till källaren. Spånades om ett system med nya växlar av modernare snitt. Frågan tas upp till budgetarbetet för 2004.



VHF/UHF

Ev ställa iordning 2 M torpet då intresset ökat.

Hemsidan

Efterlyser INFO från berörda.

Övrigt:

CVM: QSL kort på gång (ev före Jul) beställs från Sicilien som var billigast.

- § 5 Beslut av inköp av slangbella
För utlåning vid resning av antenner, den är beställd och kommer att finnas för utlåning f o m januari
- § 6 Medlemsmöten på torpet angående Echolink, APRS PSK 31 mm
Skall försöka att genomföra detta efter årsskiftet.
Jan-Bertil kontaktar LVB ang Echlink.
APRS och PKS 31 tas upp under våren 2004.
- § 7 KV-information.
Diskuterades formerna för detta, troligen bäst att använda lokal på I5 för detta.
Strävan att genomföra detta före årsskiftet prel 27/11.(omg 1) och den 4/12 (omg 2). En ev fortsättning efter nyår.(prel 15/1)
Lars/CVM inhämtar underlag för en sådan info.
- § 8 Rallyutbildning tid plats
Genomförs den 13/11 på torpet.
- § 9 Beslut i s m rapporter.
Packet: Beslutades att tillmötesgå LKS begäran om 2000:- i extra medel av årets budget till packetgruppen enligt inskickat mail.(för länk till TÅSJÖ)
Uppdrogs åt OJR att kontrollera anslutningsmöjligheter internet från Alpbacken, rapport vecka 346.
- § 10 Kvarstående frågor
Energisparåtg TORPET, kvarstår. (Tommy/Hinken)
Info kodlås hemsidan (Leif/Per)
- § 11 Övriga frågor
Lars/CVM tog upp PLC-frågan och Jämtkraft och redogjorde för hur vi har agerat till dags dato. Vi fortsätter att bevaka denna fråga gm bl a Lars/CVM försorg.
- § 12 Nästa styrelsemötet beslutades att genomföras söndagen den 7 dec hemma hos CVM i dennes bostad.
- § 13 Ordföranden tackade styrelsemedlemmarna för väl genomfört möte,



Jemtlands
Radio Amatörer

Sekreteraren

Sid 3 (3)

Tommy Häll/3IKQ
Sekreterare

Sven Andersson/3TIR
Justeringsman

Ordförande
SM3SZW
Sven-Henrik Östborg
063-447 47

Kassör
SM3IZR
Leif Eriksson
063-460 11

Sekreterare
SM3IKQ
Tommy Häll
063-18 01 86

Hemsida
<http://come.to/jra/>
Postgironummer
. 41 92 46 - 4